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məktəbi bitirmişdir.  
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1976-cı ildə Bakı Dövlət Universitetinin fizika fakültəsinə daxil olmuş, 1981-ci ildə oranı 
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КОРОТКО О СЕБЕ 

Гасанов А.А. родился 13 июня 1959 года в село Сейфали Шамкирского района. 
1966 года пошел в 1-й класс средней школы пос. Чинарлы и там  же в 1976 году закончил 
школу. 

ОБРАЗОВАНИЕ И УЧЕНЫЕ СТЕПЕНИ 

1976 году поступил в физический факультет Бакинского Государственного 
факультета, где и закончил в 1981 году с дипломом отличия. Был Ленинским 
степендиантом. 

Кандидатскую диссертацию защитил в 1994 году по теме «Относительная 
гидофобность водных растворов некоторых неорганических Na-вых солей» по 
специальности «Молекулярная физика и теплофизика». 

ТРУДОВАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ 

1981-1984 годах по направлению работал старшим лаборантом в Научном Центре 
Биологического Исследования НАН Азербайджана. В эти годы провел стажировку в 
Институте Элементоорганических Соединений (г. Москва, Россия). 

С 1985-го по 1992-го года и с 1994-го по 2003-го года работал в БГУ лаборантом, 
инженером и научным сотрудником. 1992-1994 годах работал научным работником в 
научной части Гянджинского Государственного Университета. 

С 2003-года работает старшим преподавателем кафедры «Строения вещества» 
физического факультета БГУ, а с 2017-года и.о.доцентом той же кафедры. 
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Hasanov A.A. was born on 13 June 1959, in Seyfeli village, Shamkir region. He went to the 
school no 1, Chinarli, Shamkir region on 1966 and graduated from this school on 1976. 

EDUCATION AND ACADEMIC BACKGROUND 

He entered the Physics faculty of the Baku State University on 1976, which he graduated 
on 1981 with the Diploma of Distinction. He was a notable stipendant.  

He defended candidate dissertation on 1994, “Relative hydrophobic of the water solutions 
of the several non-organic Na salts”, speciality “Molecular physics and heat physics”. 
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He worked as a Head laboratory worker at the Azerbaijan Academy of Sciences, 
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specialty at the Elementary Organic Compounds Institute, Moscow, Russia.  

Worked at the Baku State University as a laboratory worker, engineer and scientific 
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Worked as a scientific worker at the Ganja State University, scientific department for the 
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He is working as a Senior Teacher at the “Structure of the Matter” department since 2003 
and acting assistant professor since 2017. 

PRESENT RESEARCH INTERESTS 

Hasanov A.A. conducts the scientific researches in a direction of biophysics of water. For 
the first time he applied a method of quantitative definition of relative hydrophobic property for 
inorganic salts solutions and high-molecular connections. Gasanov A.A. participated in the 
development of the method for the definition of structural temperature of water solutions of 
chemical compounds of the various natures. 
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